
 
Skolebestyrelsesmøde

Dato: 28.08.2024
 

Klokken: 17.15-19.15 Mødested:
9. årgangs lokaler Birkum

Forplejning: skolen Afbud:

 
 
Dagsordenspunkter: Bemærkninger: Referat:
Godkende og låse referat fra
sidste møde
Godkendelse af dagsorden

Præsentation af alle. Vi har nye medlemmer, så
vi går bordet rundt.

Maria Weber og Dorte Næsborg
er medarbejderrep.

Meddelelser: Fra ledelsen:
● pokemon go i SFO

● Bubbles

● Um og ÆB tid og
struktur -
frustrationer

Hvad må vi, hvad står der i
princippet- er det tidssvarende.

Vi har indkøbt et nyt system med
hovedtelefoner og mikrofoner. De
er udstyret med et meget godt
noise cancellation system.
Det skal bruges til at lukke
unødvendige lyde ude, hjælpe
børn med behov for at have fokus
på en stemme- den voksnes.
Pt. afprøves det på tre årgange

Lærerne har i sidste uge indkaldt
og ledelsen til møde vedr.
opdeling af lektioner, lektioners
længde, tilsynstid( elevernes
pauser) mødetid m.v. Der er
mange aspekter i det. Ledelsen
har bedt om tilbagemelding fra
alle afdelinger om deres syn på
om vi skal ændre det vi har nu,
eller om vi skal bevare et året ud.
Ledelsen spørger også de unge,
da skytimer, og nu senere
mødetid er “for deres skyld”.

SKB vil gerne høre, hvad lærerne
oplever ift. motivation,
deltagelsesgrad mv. som
situationen er nu kontra tidligere.
Gør den ½ time en forskel?
Forældre oplever, at der er
frustrationer fra personalet, der er
delt med eleverne.
SKB oplever at dagens inddeling i
UM er en årsag til frustration



● Vision for
fritidspædagogik

Der er spørgsmål til den tidlige
dag, det er svært for elever i UM
at passe et fritidsjob.
Der er spørgsmål til den tidlige
onsdag

Alle i SFOerne i Odense
kommune har været på

Årshjulet for skolebestyrelsens
arbejde:

● Skolebestyrelsens
forretningsorden

● Samværsregler

● Princip for mobiltelefoner
på Tingkærskolen

Skolebestyrelsens
forretningsorden
Tingkærskolen

Samværsregler
Tingkærskolen

Princip for mobiltelefoner
på Tingkærskolen

Rusmiddelpolitik Udkast:
https://docs.google.com/do
cument/d/1EId2pvu_S_Qg
VidyMOt2mVQMpS0nq_Jn/
edit

Beslutning og placering i
årshjul

Tina Rust ser på politikken og får
inddelt afsnittene bedre.
Det præciseres, på hvilke
årgange der er undervisning,
oplæg mv.

I starten af skoleåret

Høring – input til høringssvar til
det vedhæftede?

Afventer høringsmateriale
fra forvaltningen. Bliver
vedhæftet, når det kommer.

Bilag - Google Drev

Tina og Vivi laver et høringssvar.
Vi er enige i at det er en god
beslutning med den nye

Forplejningsliste SKB møder
skoleåret 24-25

Markedsdag
Sidste nyt. Tingcaretown

Kom og køb elevprodukter

Vi overvejer på skolen om vi i
fremtiden skal se på alternative
måder at tjene penge ind, vi
overvejer om der skal være
særligt udbud i særlige boder fx.
optjening af
Skal vi som skole have en
holdning til, hvad der bliver solgt
mv.
Evt et forslag om at give særlige
årgange en mulighed for at sælge
noget særligt.
Mangfoldigheden/mulighederne
er forskellige
Kan en ændring af måden vi
afholder markedsdag på gøre
noget for det store fællesskab.

https://docs.google.com/document/d/1H_zVFA82QGYEX4pD84C6P0-CvKKuatxN/edit?usp=sharing&ouid=116508886742998934807&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1H_zVFA82QGYEX4pD84C6P0-CvKKuatxN/edit?usp=sharing&ouid=116508886742998934807&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1H_zVFA82QGYEX4pD84C6P0-CvKKuatxN/edit?usp=sharing&ouid=116508886742998934807&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1OHZ2vVRfAvqe5r5UXyZUa5IduySQS9z8/edit?usp=sharing&ouid=116508886742998934807&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1OHZ2vVRfAvqe5r5UXyZUa5IduySQS9z8/edit?usp=sharing&ouid=116508886742998934807&rtpof=true&sd=true
https://drive.google.com/file/d/1C9rz0AyfyAIQYCSs5fPXLtCYkR_QjUgY/view?usp=sharing
https://docs.google.com/document/d/1mueXTkHP3Q3UAtRicNM_KAJgD4Bef2Dm/edit?usp=sharing&ouid=116508886742998934807&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1mueXTkHP3Q3UAtRicNM_KAJgD4Bef2Dm/edit?usp=sharing&ouid=116508886742998934807&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1EId2pvu_S_QgVidyMOt2mVQMpS0nq_Jn/edit
https://docs.google.com/document/d/1EId2pvu_S_QgVidyMOt2mVQMpS0nq_Jn/edit
https://docs.google.com/document/d/1EId2pvu_S_QgVidyMOt2mVQMpS0nq_Jn/edit
https://docs.google.com/document/d/1EId2pvu_S_QgVidyMOt2mVQMpS0nq_Jn/edit
https://drive.google.com/drive/folders/1qPmLKa_9HLnvl8Fi7187NsvNaKaNSFwC


Bod fra SKB?

Forslag til om der bør laves fx
kagesalg i ½ år af de to årgange,
der skal på tur.

Aflyst i år

Status for ansættelse af ny
afdelingsleder

Hvor er vi i processen? Vi har ansat skolens nye
afdelingsleder til ÆB og UM.
Vi glæder os tíl samarbejdet og til
at være fuldtallige i ledelsen igen.

Vivi melder ud på Aula til alle
personaler og forældre i dag.

Valg til SKB forældre-
repræsentanter i skoleåret 25-26

Opfølgning på beslutningen
på sidste møde.

Personalenyt - uden elever Fredag er Tusses sidste
arbejdsdag hun skal være
afd.leder
Vi har fået nye kollegaer i YB
to lærere og to nye medhjælpere i
SFO.

Eventuelt Vi skal blive bedre til at melde
datoer ind i Aulakalenderen- især
SFO aktiviteter er ikke lagt i Aula

Punkter til næste møde:
Næste møde: 18. september 2024

 
 


